
Perotti: Musimy celować mocno w Ligę Europy

News - ASRoma.pl

Diego Perotti jest jednym z najjaśniejszych punktów zespołu w nowym

sezonie. Argentyńczyk, który ma na koncie trzy gole ligowe, udzielił

wywiadu dla SkySport.

- Jesteśmy spokojniejsi, mercato dobiegło końca, teraz liga zaczyna się naprawdę.

Roma jest na równi z najlepszymi?

- Pewnie, choć nikt nie spodziewał się porażki z Porto, to był ciężki cios. Ligę

zaczęliśmy dobrze, choć nikt nie spodziewał się remisu z Cagliari. Powinniśmy

zamknąć mecz po 2-0. Musimy celować mocno w Ligę Europy. Musimy rozegrać

dobry sezon również dla kibiców.
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